
Zápis ze schůze Představenstva FIT++
Dne 15.5. 2023 v Thákurova 9, T9:301

Účastníci:
● Albert Havliček
● Petr Šťastný
● Standa Lepič
● Marek Severa
● Barbora Karlíková
● Lucie Procházková
● Jan Pokorný
● Jan Bittner
● Vojta Stehlík
● Martin Uždil
● Jakub Kořenek
● Andrea Jeřábková
● Petr Vilímek

18:12 - Zahájení schůze.

1. Schválení programu schůze
Usnesení 01
Představenstvo FIT++ schvaluje program zasedání ve znění:

1. Schválení programu schůze (typ: hlasování, čas: 1 minuta)
2. Schválení zápisu ze zasedání 3. 4. 2023 (typ: hlasování, čas: 1 minuta)
3. Zhodnocení proběhlých akcí FIT++ (FIT Párty) (typ: diskuze, čas: 15 minut)
4. Jaké nás čekají akce (Voda, HelloFIT, Šifrovačka, rozlučka s archicafe, apod)

(typ: diskuze, čas: 20 minut)
5. Co s penězi od PR (typ: diskuze, čas: 10 minut)
6. Různé (typ: diskuze, čas: 15 minut)

5-0-0 Přijato

2. Schválení zápisu schůze z 03. 04. 2023
Usnesení 02
Představenstvo FIT++ schvaluje Zápis ze schůze Představenstva 03.04. 2023 v podobě
zaslané do kanálu Zasedačka na Discordu v čase 18:41.
5-0-0 přijato

3. Diskuze minulých akcí
Standa: Fitparty měla nešikovně zvolený termín, prostory ale fajn, účast bohužel nižší.
Kapely jsou už zaplacené a spokojené. A Lucka mi dluží pivo. Organizace byla na
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poslední chvíli a dost zmatená, příště to chce někoho na lepší koordinaci, kdomá čas
apod.
Lucka: Propagace byla pozdě
Marek: Všechno bylo pozdě, nebylo co propagovat.
Standa: Příště tisknout pozvánky na tvrdý papír. Výsledek byl fajn, Yuki odvedl dost
práce, byť nebyla ideální koordinace. Nabral si toho na sebe hodně, ale zvládl to dobře.
Čenda: Je to někde uložené tyhle věci?
Lucka: Můžeme obnovit nefunkční zprávy o projektu, ale myslím že tyhle všechny
připomínky jsou na discordu.
Čenda: Líbí se mi příspěvky na wiki. Všechno, co tam osobně potřebuju, tak si tam
můžu dát, a zároveň tammohou přispívat ostatní.

Standa: Byly dračí lodě, registrovalo se 20 lidí, přišlo 11. Není to teda akce FIT++, ale je
to škoda. Jeli s námi pak nějací chemici, který jsme našli. Nakonec dorazili ještě dva
neregistrovaní fiťáci, tak nás bylo víc. Ale je to hrozná škoda, nechápu to.

Standa: Proběhlo i výjezdní zasedání SU, na kterém byla za FIT++ hojná účast.

4. Jaké nás čekají akce

Voda:
Bára: Je to složité, vybral se termín, který nemohu ani já, ani rakmaty.
Lucka: Vyber si termín, který můžeš ty, a ignoruj zbytek.
Marek: A hlavně nenechávej hlasovat o té řece
Bára: A minule se jela Vltava?
Lucka: Vltava a ještě Otava.
Bára: Já se hrozně bojim, že v půlce srpna nebude voda.
Lucka: Akce není tak o vodě jako o tom strávit spolu čas. Hlavní je vědět termín co
nejdřív.
Bára: A jak jste to minule řešili?
Lucka: Posílám ti pozvánku na FIT Voda discord, projeď si ho.
Standa: Nasdílíme to?
Čenda: Co jsem slyšel, tak v minulosti jelo méně lidí, protože se na to hodně dívali jako
na FIT++ only event.
Standa: Jinak je super nápad udělat registrační formulář na tu vodu, a hodit to k nám i
na hlavní server.
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Hello FIT
Čenda: jaký je datum?
Lucka: Bacha na šifrovačku.
Marek: Dejte to ve středu, nebo aspoň blíž k zápisům.
Štěpán: Termín vymyslíme později.
Standa: A udělejte tam reklamu na šifrovačku.
Marek: Požadavky co nejdřív před šifrovačkou, ale zároveň po posledních zápisech.
Štěpán: Termín ale umístíme někam do posledního týdne před začátkem semestru.
Standa: jak je to s kapacitou?
Štěpán: Limitovaný jsme asi zase hlavně kapacitou přednáškovky, která je 275-300,
problém je poté i na after, kde je limit cca 90.
Martin: Já v kapacitě moc problém nevidím. Myslím, že se to zvládne.
Standa: A co školítko?
Martin: Tam je trochu problém kdyžmáš hodně nalitých lidí, není to optimální místo.
Štěpán: S organizací bude pomáhat Pavel Kolský, Anička Matějčková, Martin Kröner,
Petr Vilímek, Leo, a Milan Špinka. Martin a Petr jsou strahováci. After party má v režii
naplno Martin Uždil.

Šifrovačka
Marek: Sehnali jsme plackovač. TLDR. Akci organizuji já a Maruška Kalousková. Jirka
je pravá ruka. Akce bude 23.9. V okolí Dejvic a potřebujeme tak 20 lidí na organizaci.
Kapacita bude 50 lidí. Týmy jsou 1-5 lidí. Nejtěžší je najít místo, kam všechny lidi dát,
něco s kapacitou 150-200 lidí. Možnost na after je grill centrum, ale rádi bychom to
udrželi v Dejvicích. Je to v řešení a ani to nespěchá. Každopádněmáme plackovač a
grafiku od Šárky hotovou. Lidi sháníme už teď, udělám po zkoušce tabulku.
Standa: Napište si do help-needed.
Marek: Na to je zatím brzo, potřebujeme pomoct až v ten den. Šifry jinak testuje
kdokoliv může.

Archicafe
Štěpán: Po organizační stránce je to v pořádku, po stránce PR to docela hoří. Vedení FA
jde do našeho PR, do lidí v Archicafe a i strhávají některý propagační plakáty.
Marek: Vydáme prohlášení, že s tou nenávistí za tím nemáme nic společného.
Andrea: Vadí mi že i studenti FA nás podporují, neslyšela jsem nikoho kdo by byl
proti…
Lucka: Zkoušeli jste napsat další lidem z FA?
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Andrea: Napadámě i vydat s ohledem na férová FA kampaň, jestli je to férové vůči
Archicafe.

5. Co s penězi od PR
Marek: Rozhodně ne nadkolenky, ani podkolenky.
Standa: Základní věc je, že FIT++ řekne PR aby zaplatilo fakturu. My nesmíme nic
prodávat, maximálně rozdávat. Musíme nastavit i pravidla pro rozdávání, za co apod.
Lucka: Za aktivitu?
Standa: Když to budeme rozdávat takhle, tak lidi budou naštvaní, že něco došlo apod.
Standa: Máme asi 17 000
Lucka: Náramky a ponožkymi přijdou jako validní.
Marek: Já nebudumluvit.
Standa: A kelímky. Nemusíme řešit, co přesně chceme koupit, když ještě ani nemáme
doladěnou grafiku. Musí někdo dodělat grafiku. Možná Šárka?
Standa: Za FIT Párty se platilo 17 900, takže zbytek je na něco jiného.
Čenda: Comikiny?
Standa: Na to nemáme rozpočet. Je to hodně drahé a koupilo by se tohomálo. Jinak
rozhodlo se dneska něco? Co třeba ty kelímky?
Všichni: Souhlasíme.
Andrea: Jak je to vlastně s rozdáváním FIT++ trik? Co seznamovák?
Standa: To asi spíš ne, ale můžeme tam poslat jiný FIT++merch kromě trik. Triko má
symbolizovat aktivní členy na FITu.
Andrea: A co třeba nášivky?
Marek: Uděláme různý tiers, zlatý, platinový, …
Andrea: Nebo náramky.
Standa: Takže ponožky, kelímky… Co dál? Utratíme na to všechno?
Lucka: Nech aspoň 5k na akce.
Standa: Ok, kdo si to vezme na starost?
Marek: Bertík
Bertík: Já?
Marek: Nemusíš grafiku, stačí zorganizovat.
Standa: Kelímky udělá Štěpán.

n. Různé
Štěpán: Jak je na tom rakmaty s těmi pravidly?
Standa: Pořád holt nemá čas.

20:16 - Schůze ukončena
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